



Referat fra møte i aktivutvalget mandag 6. mars 2017.

Krokstadelva 10.mars 2017

Tilstede: Inger Isnes Tyse, Ole Johnny Petersen, Ingvild Hoen, Sølvi Fossøy, Marianne Letmolie, Ane Dyrkorn og Heidi Myklemyr.

Forfall: Øystein Andersen og Anne Marthe Peveri

Sak 12/17: Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte i aktivutvalget.

Ingen synspunkter

Sak 13/17: Referat fra styremøte.

Inger informerer om noen av sakene fra styremøte:

- Det blir årskort på treningsløp, kroner 400,- pr person.
- Man avventer årskort på kveldsmat for å se hvordan det går med årskort på treningsløp.
- Brannforskriftene ble tatt opp. Det er ikke lov til å være mer enn maks 65 personer på klubbhuset. Må trimutvalget ha tur-o avslutningen en annen plass.
- Eiker o-lag har fått kroner 115 000 fra banken.
- Utbygging på Ormåsen. Eiker o-lag ønsker grønne lunger/korridorer ut i terrenget med tanke på innløp for å kunne arrangere løp. Klubben har kontakt med grendeutvalget, og Ole Johnny passer på å ha oversikt over dette☺
- Trimutvalget oppdaterer seg ved å gå på kurs for å lære mer om tur-o på nett.

Sak 14/17: Aktivitetskalender 2017 og årshjul

- Den er ikke helt ferdig enda, og blir uansett revidert gjennom hele sesongen. Det skjer stadig endringer på løp og lignende på Eventor som vi passer på å rette opp. I tillegg hender det at det blir endringer på treningene. Alle har et ansvar for å holde seg oppdatert.
- Inger gjennomgikk årshjulet.

Sak 15/17: Klubbkalender 2017

Vi leste gjennom den og gjorde noen endringer på Eikermesterskapene:

EM individuelt: D35-49 får løypelengde 4 km i stedet for 3 km.

EM sprint: løypelengden blir lagt ut fra en stipulert vinnertid på 15 minutter.

På egne store løp vil klubbens løpere over 16 år som er aktuelle for uttak til Norges-cup, NM og lignende delta. Andre stiller som vanlig på dugnad.

Sak 16/17: Hobbestad Grand prix 4. april.

Inger gir beskjed til husutvalget at det ikke er trening på Ormåsen, spør Rolf om han kan ta ansvar for tidtaking, tar med liste med tidligere tider og melder fra til Morten og Anne Line om at vi kommer.

Sak 17/17: Tiomila/HL/NM/samlinger. Utøvere og ledere.

Det mangler en mann på herrelaget. Ole Johnny holder i dette. Det er på nest siste etappe, som er på 7,8 km (blir ofte fellesstart).

Vi har ikke helt oversikt over reiseopplegget med PWT enda (tidspunkter, rominndeling og lignende). Ole Johnny holder kontakten med Jørgen Mårtensson. Regna med å få litt info etter 13/3 når Jørgen kom hjem fra reise.

Skal vi ha egne reiseledere? Vi har to ledige plasser siden 2 stk kjører selv. Av erfaring vet vi at det er en del å ordne og holde styr på, noe som kan være lettere for en person som ikke skal løpe selv.

Sak 18/17: Søknad om midler til NOF. Frist 15. mars.

Må skrives sammen med trim- og rekruttutvalget. Inger følger opp. Tar bl.a utg.pk i tiltaksplan.

Sak 19/17: Trener sesongen 2018

Malin har fått jobb på Hamar, men skal på flere intervjuer. Unge og voksne krysser fingrene for at hun skal få jobb nærmere, slik at hun kan fortsette som vår glimrende trener☺ Vi må likevel ha i bakhodet at det kan bli et skifte av trener og holde øyne og ører åpne for kandidater.

Sak 20/17: Prioriterte familieløp 2018

Må begynne å tenke på dette, siden overnatting ofte må bestilles tidlig.

O-festivalen i Oslo. Fjord-o? O-ringen? Sørlandsgaloppen?

Sak 21/17: Eventuelt

Vi ble enige om å ikke ha oppstart-infomøte for aktive. Man får løpende info hele tiden. Alle kjenner opplegget fra før.

Vi vil tilby Modum o-lag å trene med oss på tirsdager. De har tatt kontakt fordi de har få aktive, og sliter med trener. Dette er nyttig for alle☺

Kart på treningsløp:

- Pass på at de er oppdatert. Ha noen kart i målestokk 1:7500 også.

- Ikke kopiere, men printe ut alle slik at de ikke blir kornete, får feil målestokk eller dårlig farger.

Neste møte: mandag 24. april 2017 klokka 18-20. Bevertning: Ane

Heidi Myklemyr, referent.